
Bodo želje stanovalcev
upoštevane

V Tavčarjevi ulici je že vrsto let avtobusno postajališče
mestnega potniškega prometa. To ne bi bilo sicer nič nena-
vadnega, če postajališče ne bi bilo pred hišamaštevilka 13 in
15 in če se stanovalci ne bi že vrsto let srečevali z enim in
istim problemom.

Že precej časa namreč ugibajo, kako bi v vežah teh dveh
hiš zagotovili čistočo in red.

Problem je namreč v tem, da nekateri potniki s tega posta-
jališča opravljajo malo potrebo kar v veži ali pa na dvorišču.
Stanovalci čistijo tudi pločnik, saj na postajališču ni name-
ščen košek za odpadke. Na željo stanovalcev obeh prizadetih
hiš je krajevna skupnost Josip Prašnikar organizirala sesta-
nek, na katerem so bili prisotni predstavniki komiteja za
promet in zveze, predstavniki hišnega sveta, radia in televi-
zije, sodišča in krajevne skupnosti.

Pri usklajevanju stališč so ugotovili, da je najbolj sprejem-
Ijiva lokacija novega postajališča pred stavbo Ijubljanskega
sodišča. Za to lokacijo pa je potrebno zagotoviti soglasje
sodišča, kajti novo postajališče bi bilo v neposredni bližini
njihove stavbe.
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